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Een Ode aan Kwantiteit - deel I



Normaliter wordt de kwaliteit bejubeld, maar ik wil wel eens een ode
brengen aan kwantiteit. Ik denk zelfs dat ik mijn meest kwalitatieve foto's
te danken heb aan de kwantiteit waarmee ik gefotografeerd heb. Met
andere woorden: doordat ik een heleboel foto's heb gemaakt, had ik het
juiste moment te pakken en had ik daardoor een aantal heel toffe plaatjes.

Ik ontving laatst de nieuwsbrief van een Amerikaanse trouwfotografe
(Erika Mann) en zij noemde het heel mooi: 'shooting the shit out of it'. En
daar sluit ik me bij aan. Het is echt reuze vervelend om thuis al die foto's
te moeten uitzoeken, (geloof me, ik zie daar al tijdens het fotograferen
tegenop), maar het is vele malen vervelender om hét moment te missen
omdat je de shit er niet uit hebt geshoot.

Ik zeg heel vaak tijdens mijn workshops: laat die camera lekker ratelen.
Schiet door! Vanaf vlak voor het moment suprême moet je de ontspanknop
ingedrukt houden, zodat je camera zoveel beelden maakt als 'ie kan. Laat
pas weer los als het moment voorbij is. 

Wees niet bang voor een heleboel slechte beelden om er eentje te krijgen
waar je trots op bent!



Na een weekje vogels te hebben gefotografeerd in Hongarije, kwam ik
terug met 14.183 foto's. Deze heb ik op de interne harde schijf van mijn
PC gezet. Daarna heb ik een grove selectie gemaakt en hield ik er nog
4.879 over. Hiervan heb ik een back-up op een externe harde schijf
gemaakt. Niet in de cloud, maar echt op een harde schijf die ik in eigen
beheer heb. Voor relatief weinig geld koop je tegenwoordig heel veel
terabytes aan opslag.

Daarna ga ik er met een fijnere stofkam doorheen en dan blijven er ca.
1.500 over die ik wil bewaren. Ik kies ervoor om hiervan nóg een back-up
te maken en die bij iemand anders thuis te leggen.

Belangrijk: formateer het geheugenkaartje in je camera pas als je minimaal
twee back-ups hebt gemaakt. 



Uiteindelijk zijn er van de 14.183 foto's zo'n 15 waar ik heel blij mee
ben. Deze komen in mijn column in het Amstelveens Nieuwsblad en op
Facebook en Instagram. Hieruit kunnen we concluderen dat ik maar 1 op
1.000 foto's geschikt vind om te publiceren. Dankzij de kwantiteit heb ik
de mogelijkheid om de beste foto's uit te zoeken. 



Ook op je smartphone heb je waarschijnlijk duizenden foto's staan.
Vergeet vooral ook deze niet te back-uppen. Download ze minimaal
maandelijks naar je computer en zet deze ook nog een keer op je externe
harde schijf. Zelf gebruik ik ook op mijn telefoon geen cloud diensten. Dit
soort belangrijke dingen wil ik in eigen beheer houden en niet
uitbesteden.

In de volgende nieuwsbrief ga ik meer in op kwantitatief fotograferen,
oftewel de burst functie op zowel camera's als op smartphones. Tot dan!

Veel plezier met fotograferen!

Heb je interesse om meer te leren? Zie hier voor mijn cursussen en workshops:
Jasmijn SAKB


